
Riktig strømpris til befolkningen!

Hva er det som tilsier at ikke strømprisen til
forbrukere i sør skal kunne være den samme
som i Nord Norge, 25 øre/kwt?

I 2020 opplevde jeg en gjennomsnittlig
strømpris på 21 øre/kwt i område NO1 i sør
Norge.

Så hva har man gjort som gjør at det blir så
galt? Og, hvorfor gjør ikke regjeringen Støre
noe med det? Det skal være samme lave pris til
hele Norges  befolkning!

Hvorfor skal strømforbrukeren betale for
politikernes mange unødvendige prosjekter?
Nasjonale prosjekter, som hvis de er valide,
hører hjemme som post på statsbudsjettet!

Skjønner at nasjonen trenger nøytral konsulent
bistand. Jeg er ledig og stiller gjerne opp  for et rimelig salær, skattefritt! 


